
Montferland

Zebrapaden in centrum 
Didam en ‘s-Heerenberg

Agendapunt: 8 Moties zonder raadsvoorstel

De raadsvergadering van de gemeente Montferland op 13 oktober 2022.

Wij stellen vast dat:

• In het centrumplan van Didam geen zebrapad is opgenomen terwijl er voorheen 5 
zebrapaden waren in de Wilhelminastraat, in het centrum in Didam;

• In het centrum van ’s-Heerenberg, in de Molenpoortstraat ook geen zebrapaden zijn 
aangelegd;

• Het centrum van Didam en ’s-Heerenberg is ingericht is als 30 kilometer zone;
• een zebrapad op beide plekken zeer wenselijk is, vooral voor kwetsbaren groepen 

(ouderen, gehandicapten en kinderen). 

We hebben nagedacht over en houden rekening met:

• Dat het niet gebruikelijk is om zebrapaden te plaatsen in straten die ingericht zijn als 30 
km/uur zone;

• een zebrapad geen veiligheid garandeert, maar wel een voorrangssituatie creëert;
• een zebrapad er ook aan bij kan dragen dat de snelheid omlaag wordt gebracht;
• de inrichting van de Wilhelminastraat en de Molenpoortstraat zodanig is dat voor de 

veiligheid van met name kwetsbare groepen voetgangers (ouderen, gehandicapten en 
kinderen) een zebrapad gewenst is om over te (durven) steken. 

Wij vragen het college:

• In ieder geval één zebrapad maar bij voorkeur 2 zebrapaden te realiseren in de 
Wilhelminastraat bijvoorbeeld nabij de firma Elfrink en/of nabij Jan en Jan

• In ieder geval één zebrapad op de Molenpoortstraat in ’s-Heerenberg;
• dit, in verband met de veiligheid van onze inwoners en bezoekers, voor eind 2022 te 

hebben gerealiseerd. 
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